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Geachte heer Heiner, beste Gemeenteraad 

Vol ontsteltenis heb ik onze buurt app moeten lezen dat de gemeenteraad zich opnieuw gaat buigen over betaald 
parkeren in de Hoornsemeer. Dit naar aanleiding van het artikel op OOG TV: Raad gaat opnieuw debatteren over 
betaald parkeren Hoornse Meer: “Inwoners zien zich als een melkkoe” 

 

Er is wel een probleem 

Is er probleem met parkeren in de wijk? Het antwoord op deze vraag hangt heel erg af van waar je in de Hoornse 
Meer woont. Woon je in het noordelijke gedeelte van de de wijk :(van Noppenstraat, J.F. Kennedystraat, 
Sterringastraat, Diemerstraat, begin van de J.M den Uylstraat etc.) kortom: het gebied vlakbij MaartensHof en het 
Martini Ziekenhuis, dan het is het antwoordwoord volmondig JA. 

Binnen deze straten zijn een paar mensen tegen, maar dat heeft vaak economische/persoonlijke redenen. 

Woon je meer in het zuidelijk gedeelte van de wijk dan zal het antwoord: Nee zijn. Deze buurtbewoners 
ondervinden niet de parkeeroverlast van Maartenshof en het Martini  ziekenhuis die wij wel ondervinden. Sterker 
nog: het komt regelmatig voor dat automobilisten de auto in de parkeerhavens van de J.M. den Uylstraat 
parkeren en met de bus naar de stad gaan. Of wat ook al een aantal keren gebeurt is, is dat mensen hun auto 
parkeren en met de bus naar het vliegveld van Eelde gaan waardoor de parkeerplekken een week (of langer 
)bezet zijn. 

Verkeersveiligheid is verbeterd 

Na de invoering van betaald parkeren is het brengen en halen van schoolgaande kinderen (op de fiets) een stuk 
veiliger geworden. Waar voorheen de Noppenstraat helemaal vol stond met auto’s en gestreste medewerkers van 
het Martini ziekenhuis op jacht waren naar het laatste plekje om maar gratis te kunnen parkeren. Hierbij is men de 
verkeersregel dat rechts voorrang heeft de in ochtend dikwijls vergeten, eigenbelang gaat onder tijdsdruk 
klaarblijkelijk voor verkeersveiligheid voor deze automobilisten. 

Het brengen van de kinderen is nu een stuk veiliger, bij de Noppenstraat zijn haast geen auto 
verkeersbewegingen meer. De ouders die hun  kinderen met de auto naar school brengen kunnen nu goed 
parkeren, Voorheen parkeerden deze ouders de auto op de stoep met als gevolg dat er onoverzichtelijke situaties 
ontstonden voor overstekende kinderen. 

 

Framing dat er geen probleem is en dat buurbewoners zich een melkkoe vinden 

De tegenstanders van het betaald parkeren zijn in hun mening niet objectief/gekleurd, zie: Er is wel een 
probleem. Daarnaast zijn de tegenstanders  goed georganiseerd. Dit komt ook mede het opleidingsniveau en 
demografie van de wijk. Hierbij wordt het beeld geframed dat er geen probleem is, en dat de inwoners een 
melkkoe van de gemeente zijn. 

Als dat laatste als een probleem wordt ervaren, zou ik u en de raad willen adviseren om het betaald parkeren wel 
in stand te houden, maar dan te kijken naar de tijdsvensters of het tarief. Dan is immers de investering van 
gemeentegelden voor de invoering van betaald parkeren niet weggegooid, het parkeerprobleem van noordelijke 
gedeelte van de wijk opgelost en als laatste kan het melkkoe argument dan ook van tafel.  

 

Oneerlijkheid en toch nog (opnieuw) een parkeerprobleem 

Als laatste wil het punt van oneerlijkheid aankaarten. De eerste dagen na het invoeren van betaald parkeren 
waren de voordelen zoals eerder geschetst heel duidelijk. De auto kon weer in de buurt van de woning 
geparkeerd worden. De vuilniswagen kon eindelijk de bocht van de J.F Kennedylaan makkelijk door.  

Maar: al snel zagen we dat de straat weer werd overgenomen door medewerkers van Maartenshof. Bij navraag 
bleek dat de medewerkers van Maarstenhof vrij kunnen parkeren in de wijk. Dit is later in de media breed 
uitgemeten. Dit zet bij mij en anderen kwaadbloed, en gaat tegen alle normen van fatsoen in. Wij betalen voor de 
vergunningen en de veroorzakers van het parkeerprobleem betalen niets, en vervolgens is het parkeerprobleem 
bij ons in de straat voor een groot deel weer terug. Argumenten zoals Maartenshof heeft tot het einde van het jaar 



om een mobiliteitsplan in te dienen, slaan hier volkomen de plank mis. Immers het is al heel lang bekend dat 
betaald parkeren de nieuwe norm werd in de Hoornsemeer en binnen de andere wijken. Regeren is vooruitzien 
en dat geldt ook voor MaartensHof. Ben ook geneigd om via de juridische weg mijn kosten voor de 
parkeervergunning terug te vorderen als de gemeente haar burgers op dit vlak niet eerlijk behandeld. 

Hopelijk leidt dit schrijven tot het in standhouden van het betaald parkeren binnen de Hoornse Meer Wijk en wordt 
de George Orwell zienswijze voor MaartenHof teniet gedaan. 

 

Met vriendelijke groet, 

Rene Hemmes 

 
 


